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材质：不锈钢 GRAS RA0302 是一款专为 1/2 英寸和 1/4 英寸嵌入式传声器设计的拆卸工具。

本产品仅与 GRAS 47AX、47AD 和 47BX 嵌入式传声器兼容。

GRAS RA0302
拆卸工具，适用于 1/2 英寸和 1/4 英寸嵌入式传声器
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一旦安装完毕，嵌入式传声器可能难以拆卸。GRAS RA0302 拆卸工具专为 GRAS 1/2 英寸和 1/4 英寸嵌入式传声器

设计，可安全拆卸传声器，不会损坏结构、传声器外壳或线缆。
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Material Stainless steel

Weight g / oz 78 / 2.75
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About GRAS Sound & Vibration
GRAS is a worldwide leader in the sound and vibration industry. We develop and manufacture state-of-the-art measurement microphones and related
equipment for industries where acoustic measuring accuracy and repeatability are of the utmost importance. This includes applications and solutions for
customers within the fields of aerospace, automotive, audiology, consumer electronics and other highly demanding industries. GRAS microphones are
designed to live up to the high quality, durability and accuracy that our customers have come to expect, trust and require.
GRAS Sound & Vibration is represented through subsidiaries and distributors in more than 40 countries and is part of Axiometrix Solutions, a leading test
solutions provider comprised of globally recognized measurement brands. Read more at www.grasacoustics.com
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